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Årsmøte 03.02.24 

 

Pkt. 1 

 

Godkjenning av innkalling og dagsorden 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

DAGSORDEN – Årsmøte lørdag 03.02.24    

Tid:  10:00 – 16:00 

Sted:  Hotel Victoria 

 

Minikurs «Årsmøte 1-2-3» fra kl. 09.00–09.30. Avholdes v/ sofagruppen i lokalet v/ Marcela Molina. 

Innsjekk for medlemmer fra kl. 09:30 

 

Styrets forslag til dagsorden: 

Kl. 10.00  1. Åpning v/ leder Arild Michelsen 

  Minneord medlemmer som er gått bort i 2023. 1 minutts stillhet 

Godkjenning av innkalling og dagsorden 

 

Kl. 10.15 2. Konstituering 

  Valg av ordstyrere: Torstein Tvedt Solberg og Julia Eikeland 

  Valg av protokollførere: Kate Hidle og Jan Ole Rød 

  Valg av signatærer: Sissel B. Fuglestad og Thomas Strand Skjæveland 

  Tellekorps: Marcela Molina og Odd Erik Hansgaard 

  Ro i salen, taleoversikt & teknisk: Eivind Lervik Tornli og Aron Schaanning 

  Registrering: Bjørnar Gundersen og Thomas Strand Skjæveland 

 

Kl. 10.30 3. Den politiske situasjonen v/ statsråd Kari Nessa Nordtun 

  Diskusjoner og kommentarer 

 

Kl. 11.45 Lunsj 

 

Kl. 12.30 4. Årsmøtesaker / Årsberetning, regnskap og revisjon – Stavanger Arbeiderparti 

4.1 Styrets årsmelding for 2023 

v/ Arild Michelsen 

Forslag til vedtak: Årsmøtet godkjenner årsmeldingen 

4.2 Regnskap og revisjon 2023 



V/ Øyvind Gjedrem-Gilje fra Erga Revisjon 

Forslag til vedtak: Årsmøtet godkjenner regnskap og revisjon for 2023 

 

5. Årsmelding, regnskap og revisjon – Bystyregruppen 

5.1 Årsberetning for kommunestyregruppen 2023 

v/ Dag Mossige 

Forslag til vedtak: Årsmelding for bystyregruppen tas til etterretning 

5.2 Regnskap og revisjon 2023 for bystyregruppen 

v/ Øyvind Gjedrem-Gilje fra Erga Revisjon 

Forslag til vedtak: Regnskap og revisjon for bystyregruppen tas til etterretning 

 

6. Budsjetter 2024 

Forslag til vedtak: Budsjett for Stavanger Arbeiderparti og Bystyregruppen tas til orientering 

 

Kl. 13.30 7. Innkomne forslag 

  Framleggelse av forslag og felles debatt om alle forslagene 

  Avstemming over forslagene 

  Pause m/ kaffemat og møte i redaksjonskomiteen underveis 

 

Kl. 15.45 8. Valg 

Valgkomiteens leder Trygve Meyer legger frem innstillingen 

 

Kl. 16.00 9. Avslutning v/ styrets leder 

   

Kl. 16.15 Slutt 
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Konstituering 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Styrets forslag til funksjonærer på årsmøtet 2024: 

 

Dirigenter: 
 

Torstein Tvedt Solberg 
Julia Eikeland 

Protokollførere: 
 

Kate Hidle 
Jan Ole Rød 

Teknisk Eivind Lervik Tornli – AUF 
Aron Schaanning – AUF 

Innsjekk og registrering Bjørnar Gundersen 
Thomas Strand Skjæveland 

Tellekorps 
 

Marcela Molina 
Odd Erik Hansgaard 

Protokollunderskrivere: 
 

Sissel B. Fuglestad 
Thomas Strand Skjæveland 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Styret foreslår følgende forretningsorden på årsmøtet 03.02.24: 

 

1. Representanter fra pressen har adgang til årsmøtets forhandlinger unntatt der saker besluttes å 

behandles for lukkede dører av årsmøtet.  

 

2. Til å lede årsmøtet velges to dirigenter og to som protokollførere, samt to til å underskrive på 

protokoll.  

 

3. Ingen har rett til å ta ordet mer enn to ganger i samme sak. Taletiden er 3 min. første gang, og 2 

min. andre gang. Det gis ikke adgang til replikk. Dirigent gis anledning til å regulere taletiden.  

 

4. Det er egen debatt om innkomne forslag.  

 

5. Nye forslag, som ikke er endrings- / tilleggsforslag til eksisterende forslag, kan ikke behandles.  

 

6. Personer som vil fremme eventuelle endrings- / tilleggsforslag, må gjøre dette skriftlig før strek 

settes i debatten om forslagene. Skal forslag trekkes må dette også gjøres føre strek er satt. 

 

7. Styret utgjør redaksjonskomite. 

 

8. Alle årsmøtedeltakerne får utdelt nummerert stemmekort. Dette brukes når en tar ordet og ved 

avstemming.  

 

9. Dersom en årsmøtedeltaker forlater møtet for møtets slutt, skal ordstyrer ha beskjed og 

stemmekort innleveres. 

 

10. Alle beslutninger avgjøres med alminnelig flertall. Ved valg hvor det er forslag om flere kandidater, 

benyttes skriftlig avstemming. 
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Innledning ved Kari Nessa Nordtun 
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Årsmelding, regnskap, revisjon og budsjett – 

Stavanger Arbeiderparti 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Årsmelding 2023 

Stavanger Arbeiderparti 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 



 
 
 
 
  

Velkommen til årsmøtet 2024! 
 
 
Kjære medlemmer – velkommen til årsmøtet! 

2023 ble kontrastenes år. Stavanger arbeiderparti gjennomførte en veldig god valgkamp, noe som førte til 

det beste valgresultatet på mange tiår. Samtidig så mistet vi flertallet i bystyret og måtte gi fra oss 

ordførervervet til Høyre. Det opplevdes surt etter at flertallspartiene, med ordfører Kari i spissen, hadde 

levert svært god politikk gjennom 4 år. Derfor kan vi si at vi både vant og tapte valget. Nå venter 4 år i 

opposisjon, men våre 22 faste representanter i bystyret, og alle andre engasjerte i ulike verv og posisjoner, 

får rikelig anledning til å vise at vi har den beste politikken, og at vi fortsatt jobber utrettelig, til beste for 

innbyggerne i Stavanger. Tusen takk til alle våre representanter, i små og store verv, som har gjort en stor 

innsats de siste 4 årene og lykke til, til nye og «gamle» som allerede er i gang. 

Jeg er stolt over den store innsatsen medlemmene våre viste i valgkampen. Veldig mange sto på, sent og 

tidlig, på stand i byen og i bydelene, på postkasseaksjoner og dørbank, på togstasjonen og på 

vikingkamper. Det står respekt av det arbeidet som ble lagt ned og det er ikke uten grunn Stavanger Ap ble 

kåret til å ha ført den beste valgkampen. Tusen takk til alle! 

Jeg kjenner en sterk frustrasjon over at vi nasjonalt fortsatt sliter med oppslutningen og at «ingenting» 

synes å hjelpe. Det er en mager trøst at vi har levert mye god politikk de drøye 2 årene Jonas har vært 

statsminister. Den manglende oppslutningen viser at folk flest likevel mener at vi ikke har en god nok 

politikk på det som de opplever som det viktigste i livene deres. Det er dessverre alltid slik at vi får den 

oppslutningen vi fortjener. Vi må innrømme at partiet er i krise og det trengs at det tas sterke grep, både 

politisk og organisatorisk. Vi trenger mer tydelighet, mer djervhet, mer handlekraft og vi må se til 

venstresiden i politikken vår. Jeg mener at en ren Ap/Sp-regjeringen har vært ødeleggende for partiet vårt. 

Det må tas initiativ til å få SV med, det tror jeg vil vitalisere regjeringen og det vil gagne også vårt parti. 

Heldigvis har det også skjedd positive ting på regjeringsfronten. Arbeiderpartiet har fått inn to dyktige 

statsråder fra Stavanger, nemlig Kari og Andreas. Det blir bra, og jeg ønsker begge to lykke til med 

krevende oppdrag. 

Internasjonale kriser kan gjøre oss fortvilet. Krigen i Ukraina forsetter med uforminsket styrke og Israel 

sine grusomheter i Gaza ser ikke ut til å ha noen ende. At det internasjonale samfunn ikke makter, eller 

ikke vil stoppe Israel er nesten uforståelig. Men det viser at internasjonal solidaritet er viktigere enn noen 

gang. 

Gode kamerater – lykke til med årsmøtet! La årsmøtet også bli en viktig politisk møteplass. 

 

Arild Michelsen 

Leder – Stavanger Arbeiderparti 

 
 
 
 
 



Årsmøtet ble avholdt på Folkets Hus, den 4. februar 2023 

Følgende medlemmer ble valgt til styret: 

Leder 2022-23 Arild Michelsen 

Politisk nestleder 2022-23 Ida Bøe 

Organisatorisk nestleder 2023-24 Marcela Molina 

Kvinnepolitisk ansvarlig 2022-23 Ann Sesilie Tekfeldt 

Seniorpolitisk ansvarlig 2023-24 Hanne Posch 

Medlemsansvarlig 2023-24 Bjørnar Gundersen 

Styremedlem 2022-23 Arild Berntsen 

Styremedlem 2023-24 Ottar Sandanger 

Styremedlem 2023-24 Eyovel Yoseph Ghezai 

1.vara 2023-24 Mubarak Ali 

2. vara 202-23 Sissel B. Fuglestad 

3. vara 2023-24 Svein Jone Aadnesen 

 
1 person tiltrer fra AUF 
1 person tiltrer fra kommunestyregruppen 
 

For AUF har Henrik van der Hoeven møtt de første 6 
måneder, før han flyttet til Bergen for studier. Leder i 
Stavanger AUF Thomas Strand Skjæveland, har møtt 
de siste 6 måneder. 
 
For kommunestyregruppen har Dag Mossige og Kari 
Nessa Nordtun møtt. 
 
Revisor: Erga Revisjon AS 
 
Regnskapsfører: Rott Regnskap & Rådgivning AS 
 
Styrets representanter i 
kommunestyregruppemøter:  
Leder Arild Michelsen, og nestledere Ida Bøe og 
Marcela Molina. 

 
På representantskapsmøter i Rogaland Arbeiderparti, har vi i 2023 hatt 16 delegater. 

 
Valgkomité valgt under årsmøtet 2023:  
 
Leder: Trygve Meyer - Leder  
Medlem:  Charlotte Sørås 
Medlem:  Jonas Gadolin 
Medlem:  Marianne Aarre 
AUF:   Henrik van den Hoeven 
 
 



 
Årsmøtet 
Årsmøtet ble avholdt på Folkets Hus lørdag 4. februar 2023. Klima- og 
miljøminister (nå Utenriksminister) Espen Barth Eide innledet om den 
politiske situasjonen, og ordstyrere var Terje Rønnevig og Kate Hidle.  
Det kom inn 61 forslag som ble behandlet, noe som viser at 
engasjementet blant medlemmer er stort. 

 
Styremøter 
Det er i perioden avholdt 13 styremøter. Disse ble alle avholdt på 
partikontoret i Øvre Holmegate 18. Varamedlemmer har som 
tidligere blitt kalt inn til alle styremøter. 4.-6. mai ble det avholdt 
Landsmøte i Oslo, hvor 3 representanter fra styret var delegater, og 
ellers ble det invitert med 4 observatører. 

 
Medlemsmøter 
Det har blitt avholdt totalt 7 medlemsmøter i løpet av 2023, inkludert 
årsmøte og julemøte. Vi har hatt 1. mai tilstelning, valgvake, og i tillegg 
vært medarrangør og bidratt med annonsering og økonomisk støtte til flere 
av SSF sine medlemsmøter. Siden det i 2023 var lokalvalg, så ble et par 
medlemsmøter avlyst på grunn av hektisk valgkampperiode 
 
Tema på våre medlemsmøter har bla vært Akropolisvisjonen, og vi har hatt 

paneldebatt med tema "Hvorfor stiller jeg til valg". Det har vært noen 

møter om valg og oppsummering - både i SAP regi, men også tilsvarende 

arrangert av SSF og Arbeiderenes Historielag. Begge lag har hatt gode og 

interessante møter i 2023. 

På høsten hadde vi som vanlig 
medlemsmøte hvor hovedtema 
var HØP / Handlings- og 
økonomiplan 2024-2027 for Stavanger. Dette ble presentert av 
Marianne Sigurdsen Schwerdt og Kjartan C. Møller fra 
kommunen. I begynnelsen av desember ble "Innføring av 
parlamentarisme i Stavanger kommune" diskutert. Her ble det 
holdt avstemming på medlemsmøtet, som denne gang var på 
Hotel Scandic Stavanger City. 

 



 

Julemøte 
Vi avsluttet året med å invitere Tore Renberg til vårt julemøte på Hotel 
Victoria, hvor han snakket litt om kulturpolitikk, og den nye boken sin, 
Lungeflyteprøven. I tillegg gav Dag oss en liten gjennomgang av vårt 
budsjettforslag som opposisjonsparti, og det ble som vanlig servert 
julegrøt og saft 

 

Jubileumsmerker 
På julemøtet ble det som vanlig utdelt 
jubileumsplaketter, og i 2023 hadde vi totalt 
24 jubilanter. Flere av disse var til stede på 
julemøtet, og de fikk overrakt 
jubileumsmerker, pins og roser. 

Både Terje Rønnevik og Arne Helliesen 
hadde i år 60 års medlemsskap. Terje var til 
stede, og mottok plakett, mens Arne fikk 
overrekt denne på partikontor i ettertid.  

Æresmedlem Olav T. Laake ble takket av på 

julemøtet, etter mange år med flott innsats 

for partiet og byen vår! 

     

Andre arrangementer  

1.mai 
Det er fast tradisjon hver 1. mai, at vi hedrer en rekke sentrale og lokale skikkelser fra arbeiderbevegelsen, 
ved å legge ned kranser ved disse minnesmerkene i Stavanger. Dette ble også gjennomført denne dagen.  
Vi hadde godt oppmøte i 1. maitoget, og etterpå hadde vi invitert til familiearrangement på Partikontoret i Øvre 
Holmegate 18. hvor det ble servert pølser, kaker, og nystekte vafler. 
I anledning valget, så hadde vi fått dekortert alle vinduer med Kari og valgbudskap. 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 



   
Skeivå Rogaland Pride / 2. september 
Vi hadde godt oppmøte til Pridetog på lørdags formiddag, både fra Stavanger AP og AUF, og etterpå stod vi 
på stand i eget telt på arrangementet ved Tou Scene. Her var de fleste andre partier også representer, 
men vi var alle enige om at vi må ut av teltet til neste år.  
Skeivå Rogaland Pride har vokst godt de senere år, og det var mange besøkende på området. 
 
       
 
 
  
  
 
    
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Kvinnenettverket 
 
Årsberetning kvinnenettverket i Stavanger Arbeiderparti 2023 

2023 begynte med kvinnekonferanse – fellesarrangement med 
Rogaland Arbeiderparti og Stavanger Arbeiderparti på Folkes Hus 
lørdag 11. februar. Ulike temaer som hvordan leve med barn som 
krever ekstra, liv som trygdet, nye SUS, sykehusøkonomi og 
helsepolitikk. Seminaret hadde om lag 30 deltakere fra hele fylket.  

Kvinnekontakt Ann Sesilie Tekfeldt har deltatt i 8. marskomiteens 
arbeidsutvalg. Stavanger Ap fikk vedtatt fem paroler og Kari Nessa 
Nordtun var hovedtaler på 8. mars 2023. Stavanger Aps kvinnekontakt 
og Rogaland Aps kvinnekontakt hadde kronikk om «Hva skal vi 
egentlig med egen kvinnedag?» i Stavanger Aftenblad. 

https://www.aftenbladet.no/meninger/debatt/i/GM61dx/hva-skal-vi-
egentlig-med-en-egen-kvinnedag 

 

https://www.aftenbladet.no/meninger/debatt/i/GM61dx/hva-skal-vi-egentlig-med-en-egen-kvinnedag
https://www.aftenbladet.no/meninger/debatt/i/GM61dx/hva-skal-vi-egentlig-med-en-egen-kvinnedag


31. mars var det samling med kvinnenettverket på Blåveis i Stavanger 
der Kari Nessa Nordtun fortalte litt om hennes vei til toppen som 
ordfører. Artisten Emilie Eie holdt minikonsert.   

På grunn av den lange valgkampen med skoleringer, standsvakter og 
andre valgkampaktiviteter valgte vi å ikke ha flere samlinger før etter 
valget.  

3. september hadde kvinnepolitisk ansvarlig i Stavanger Ap og 
Rogaland Ap kronikken «Vi vil ha med oss flere kvinner i politikken» 
på trykk i Stavanger Aftenblad.  

https://www.aftenbladet.no/meninger/debatt/i/xgEK9n/vi-vil-ha-
med-oss-flere-kvinner-inn-i-politikken 

 

Valget den 9. september ble historisk med 22 representanter. Av dem er 14 
representanter kvinner. Vi har den største kvinneandelen i bystyret og den 
største bystyregruppen.  

Lørdag 25. november deltok Stavanger Ap i markeringen av FNs 
Internasjonale verdensdag mot vold mot kvinner. Hedda Korneliussen fra 
AUF holdt appell på vegne av Stavanger Arbeiderparti.  

Torsdag 7. desember ble årets siste kvinnenettverkstreff arrangert på cafe 
Bacchus.  

Samlingen var en uformell prat og diskusjon rundt rollen som folkevalgt, å 
lede, samt stå fram.  

Arbeidet med 8. mars-markering 2024 er i gang. Komiteen hadde sitt første 
møte torsdag 4. januar 2024.  

 

Valgkamp 

Året var preget av valgkamp, og mye av den 
vanlige aktiviteten ble lagt til sides. 
 
Vi startet tidlig, og hadde vår første 
valgkampstand på Arneageren 27. januar. Her 
fikk vi også besøk av Jan Christian Vestre og 
Hadia Tajik. Så gikk det slag i slag utover våren 
med morgen- og ettermiddagsaksjoner på 
Byterminalen, stands i sentrum – hovedsakelig 
på Arneageren, men etter hvert rundt forbi i 
alle bydeler.  
 
Arbeiderlagene har som vanlig vært 
eksepsjonelt engasjerte og flinke. Ingen andre 
politiske partier i Stavanger kan måle seg med 
den bredden av engasjerte medlemmer, som 
virkelig bidrar stort til at vi på valgdagen ble 
største parti i byen, i tillegg til at KÅKÅ kåret oss 
til "Årets valgkampvinner 2023". 

https://www.aftenbladet.no/meninger/debatt/i/xgEK9n/vi-vil-ha-med-oss-flere-kvinner-inn-i-politikken
https://www.aftenbladet.no/meninger/debatt/i/xgEK9n/vi-vil-ha-med-oss-flere-kvinner-inn-i-politikken


 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 



 
 
En av de største suksessene denne valgkampen var vår valgkampcontainer/showroom på 
Domkirkeplassen. Denne var betjent fra 10 til 18 hver ukedag, i tillegg fra 11 til 16 på lørdager. Her stilte 
frivillige opp i tillegg til listekandidater og politikerne våre, og hit kunne alle komme innom med små og 
store politiske spørsmål de lurte på. Veien var kort til stemmeboden 50 meter unna.  
  
Det ble delt ut roser, ballonger, popcorn, vafler og mye god politisk informasjon. Alle flyers for alle bydeler 
var tilgjengelig her, og i tillegg gjorde vi stor suksess med den røde 20-punkts listen vår med alle de beste 
sakene vi politisk har gjennomført.  
 
I tillegg til dørbankaksjoner i alle bydeler, arrangerte vi turaksjoner rundt Mosvannet, Stokkavannet og 
Hafrsfjord. Vi hadde butikkaksjoner i helgene, bla utenfor Brustadbuå og butikker på Storhaug. Vi var med i 
Energistafetten, Siddisløpet, rokonkurranse i Vågen, og vi var godt representer, både utenfor stadion i 
Jåttå hvor vi delte ut Kvikklunsj og flyers, og inne på kamp når Viking spilte 16. mai. 
 
Vi viste godt igjen i hele Stavanger kommune denne valgkampen med våre Team Kari t-skjorter, og "Eg lige 
Kari" buttons, i tillegg til både fullt "Kari-dekorert" valgkampbuss, valgkampbil og el-sykkel som Dag rallet 
rundt i. Kari var med sitt blide åsyn i det hele tatt å se overalt i byen. Hun var i alle vinduer i Øvre 
Holmegate 18, på busstopp og avisenes sine digitale medier når vi kjørte kampanjer, i alle våre sosiale 
medier, ikke minst på Domkirkeplassen på vår container. 
 
Det ble til slutt en thriller av en sluttspurt, hvor vi til tross for en rekordoppslutning på 32,1 tapte med ett 
mandat for høyresiden.  
 
 
Kommunikasjon og samarbeid:  
Kontakten med medlemmer er en sentral oppgave for de tillitsvalgte og de ansatte i partiet. Denne 
kontakten har fortrinnsvis foregått gjennom SMS, e-post, sosiale medier og telefon. På vår hjemmeside 
legger vi ut alle arrangementer og nyheter, i tillegg til vårt årshjul.  
Møtevirksomheten i partiet foregår hovedsakelig med fysiske møter, Teams-møter brukes ikke så ofte 
lengre, men er et godt alternativ de ganger det trengs. 
 
Samarbeidet mellom styret og bystyregruppen, er svært godt. Noen av våre medlemmer mener at både de 
selv og medlemsmøtet får for lite innsyn og påvirkningskraft i noen av de større politiske sakene, før de blir 
vedtatt i bystyret. Dette hadde vi oppe til debatt på medlemsmøtet 24. januar 2024, og det vises for øvrig 
til skriv om dette fra leder, som ligger som vedlegg på dette arrangementet. 
 
Det jobbes for at samarbeidet skal bli tettere, og det oppfordres også om at medlemmer selv tar kontakt 
med våre politikere for innspill til saker av interesse. I tillegg vil partiet jobbe for å holde oversikt over 
større aktuelle saker, slik at disse kan settes opp på medlemsmøter i god tid før behandling i bystyret.  
 
Samarbeidet med AUF er svært viktig, og fungerer veldig godt. De viste et flott engasjement under årets 
valgkamp. Kontakten med andre kommuneparti og ulike fagforbund oppleves som god. 
Facebook og sosiale medier blir stadig viktigere i vår kommunikasjon internt til egne medlemmer, men 
også eksternt til potensielle medlemmer og støttespillere. Det blir stadig produsert godt materiale til vår 
Facebook side. 
 
 
 
 
 



 

Medlemstall:  
Medlemstallet ved utgangen av 2023 var 824, som er 66 færre enn året før.  
Dessverre har nedgangen fra fjoråret fortsatt når det gjelder medlemsantall. Det er merkbart at 
utfordringer sentralt i regjeringen, er direkte årsak til at flere melder seg ut lokalt. Dette fikk vi mange 
tilbakemeldinger om når vi gikk dørbank og stod på stand. 
 
Kontingentbetaling er fortsatt en liten utfordring, og det sendes ut vennlige påminnelser om å betale både 
fra sentralt og fra Rogaland AP. 
 
Det er gjennomført to 'Stavanger Arbeiderparti for nybegynnere'. Ett i april 2023 og ett i januar 2024. AUF 

har bidratt til å oppmuntre medlemmer til å betale kontingent via telefonrunde på partikontoret. Det er 

skrevet to leserinnlegg om 'hvorfor bidra i lokaldemokratiet', ett til Stavanger Aftenblad og ett til 

Rogalands avis - for å bidra til å rekruttere nye medlemmer. Det har også vært strategimøter, både via 

Teams (nasjonalt) og med medlemsansvarlig i fylket sammen med andre medlemsansvarlige i andre 

kommuneparti. 

 
Økonomi:  
Partiet har gode innarbeidede rutiner for økonomien, og det oppleves fra styrets side og regnskapsfører at 
det er god kontroll på økonomien. Partiet har, gjennom flere år, opparbeidet en egenkapital og et eget 
«valgkampfond», særlig med tanke på lokalvalg, men også mot stortingsvalg. 
 
Det ble brukt mye penger på valgkamp i 2023. Det totale valgkampbidraget fra andre, var på totalt 
2.591.912, der 2.000.000 var fra bystyregruppen. Alt som hadde med valgkamp å gjøre, ble ført på partiets 
regnskap, og årsresultat ifør disponering var på -436.297. Vi bruker derfor tidligere avsatt valgkampfond 
på 400.000 fra 2020, til å dekke det meste av dette underskuddet. 
 
Det vises for øvrig til vedlegg, regnskapet for 2023. 
 
 
 
Arild Michelsen    Ida Bøe 
Leder      Nestleder 
 
Marcela Molina    Bjørnar Gundersen 
Nestleder     Medlemsansvarlig 
 
Ottar Sandanger    Ann Sesilie Tekfeldt 
Styremedlem     Kvinnepolitisk ansvarlig 
 
Arild Berntsen     Hanne Posch 
Styremedlem     Seniorpolitisk ansvarlig 
 
Eyovel Yoseph Ghezai    Mubarak Ali 
Styremedlem     1. vara 
 
Sissel B. Fuglestad    Svein Jone Aadnesen 
2. vara      3. vara 
 
Thomas Strand Skjæveland   Dag Mossige 
Representant fra AUF    Tiltredende fra bystyregruppen 



 

 

 

Årsregnskap for 2023 

Stavanger Arbeiderparti  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
Stavanger Arbeiderparti     

     

Resutatregnskap 2023 2022   
Not
e 

     
Fylkesstøtte 223 918 219 704   
Beinskatt 189 965 191 955   
Annen inntekt 0 10 007   
Kontingenter 67 328 81 208   
Valgkamptilskudd 2 591 912 300 000  2 

Sum inntekter 3 073 122 802 874   

     
Møter 292 871 295 879  3 

Leie lokaler 137 578 165 931  4 

Andre kostnader lokaler 52 574 11 384   
Regnskap og revisjon 139 418 118 646  5 

Kontorkostnader 15 845 6 217   
Telefon, porto etc 4 801 20 843   
Reisekostnader 10 593 30 509   
Reklame og annonser 5 238 22 836   
Gaver 67 174 50 703   
Bankomkostninger 6 440 6 246   
Kostnader valgkamp 2 919 100 0  6 

Andre kostnader   1 658 2 895   

       

Sum kostnader 3 653 290 732 089   

     
Netto finansinntekter 143 871 35 948   
Netto finansposter 143 871 35 948  7 

     

Årsresultat før disponering -436 297 106 733    

     
Overføringer     
Overført fra annen egenkapital -36 297 106 733   
Avsatt til valgkampfond     
Overført fra valgkampfond -400 000   11 

Sum overført -436 297 106 733   

     

     

     

     

Stavanger Arbeiderparti     

     

     

Balanse Pr. 31.12.23 Pr. 31.12.22   
Not
e 

     
Andre fordringer 399 0   
Periodiserte inntekter 8 938 50 000   
Sum fordringer 9 337 50 000   

     
SR Forvaltning 1 239 539 1 106 494  8 

Bank 335 989 535 425  9 

Sum kasse / bank 1 575 529 1 641 920   

         



Sum eiendeler 1 584 866 1 691 920    

     

     
Annen egenkapital 1 248 851 1 285 148  10 

Sum egenkapital 1 248 851 1 285 148   

     
Avsetning for forpliktelse     
Valgkampfond 0 400 000  10,11 

Sum avsetning for forpliktelse 0 400 000   

     
Leverandørgjeld 42 879 6 772   
Gjeld BSG 293 136 0  12 

Sum kortsiktig gjeld 336 015 6 772   

     

Sum egenkapital og gjeld 1 584 866 1 691 920    

     

     
Stavanger, 03. februar 2024     

     
                                  
Arild Michelsen  Siv M. G. Grønhilder  

 
 
 
 
 

Stavanger Arbeiderparti     

       

       
Note 1 - Regnskapsprinsipper     

       
Årsregnskapet er satt opp i samsvar med regnskapslovens 
bestemmelser.   

       
Eiendeler bestemt til varig eie eller bruk er klassifisert som anleggsmidler.  Andre eiendeler 

er klassifisert som omløpsmidler.  Omløpsmidler vurderes til det laveste av anskaffelseskost 

og virkelig verdi.  Kortsiktig gjeld balanseføres til nominelt beløp.   

       
Inntekt / tilskudd resultatføres på tidspunktet for bevilgning, alternativt samme år med 
tilhørende kostnader 

og aktivitet (valgår).  Støtte til partilag eller andre kostnadsføres i året støtten er innvilget. 

       

       
Note 2 - 
Valgkamptilskudd      
Arbeiderpartiet 50 000     
Fagforbundet  50 000     
LO bidrag 250 000     
Rogaland Arbeiderparti 241 912     
Bystyregruppen 2 000 000     
Sum  2 591 912     

       

       
Note 3 - Møter      
Andel kostnad vedr. møter i fylkespartiet utgjør kr 116 255,-.   
Øvrige møter / kurs utgjør kr 176 616,-.     
       

       



Note 4 - Leie lokaler      
Det er kostnadsført leie for 12 mnd.     

       

       
Note 5 - Revisjon og regnskap     
Revisjonshonorar utgjør kr 38 125,-.     
Regnskapshonorar utgjør kr 101 293,-.     

       

       
Note 6 - 
Valgkampkostnader      
Valgkampkostnader utgjør totalt kr 2 919 100,-. Kr 289 012,- av disse gjelder lønnskostnader. 

       
Valgkamp - møter 1 564     
Valgkamp - materiell 70 882     
Valgkamp - trykksaker 107 528     
Lønn og frikjøp 289 012     
Valgkampmateriell stand 120 757     
Roser  88 630     
Lokaler  188 836     
Aksjoner og kampanjer 43 985     
Flyers  137 092     
Boards, buss, reklame 1 014 243     
Annonser  644 816     
Sosiale tiltak internt, mat 
mm 14 750     
Leie av bil  124 755     
Møter, kick-off, events 52 336     
Diverse og buffer 19 914     
Totalsum  2 919 100     

       

       
Note 7 - Netto finans      
Renteinntekter 
bankinnskudd   

        
10826    

Verdiøkning SR-
forvaltning        133045    

Netto finans    

         
143871    

       

       
Note 8 - SR-forvaltning      
Markedsverdi på SR-forvaltning pr 
31.12.23  

     
1239539    

Markedsverdi pr 
01.01.23   

     
1106494    

Verdiøkning    

       
133045    

       

       
Note 9 - Bankinnskudd      

Driftskonto    

       
177193    

Bank - beinskatt   

       
148022    

Bank valgkampmidler   

         
10774    

Sum bankinnskudd   

       
335989    

       

       
      



Note 10 - Egenkapital 

Egenkapital 01.01.    

     
1285148    

Overført fra 
valgkampfond   

       
400000    

Årets underskudd   -    436297    

Egenkapital 31.12.   

     
1248851    

       

       
Note 11 - Valgkampavsetning     
Det er besluttet i 2023 at valgkampfondet skal benyttes til dekning av 
underskuddet.  

       

       
Note 12 - Gjeld til Bystyregruppen     
Gjeld til bystyregruppen kr 293 136,- består av refusjon av sykepenger og foreldrepenger ved 
fødsel fra NAV. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 



Til årsmøte i Stavanger Arbeiderparti 

 

Uavhengig revisors beretning 

Uttalelse om revisjonen av regnskapet for 2023 
 

Konklusjon 

Vi har revidert Stavanger arbeiderparti sitt årsregnskap for 2023 som viser et underskudd på NOK 436 297. 

Årsregnskapet består av balanse per 31. desember 2023, resultatregnskap for regnskapet avsluttet per denne 

datoen og noter til regnskapet, herunder et sammendrag av regnskapsprinsipper. 

Etter vår mening 

• oppfyller årsregnskapet gjeldende lovkrav, og 
• gir årsregnskapet et rettvisende bilde av selskapets finansielle stilling per 31. desember 2023 og av dets 

resultat for regnskapsåret avsluttet per denne datoen i samsvar med regnskapslovens regler og god 
regnskapsskikk i Norge. 

Grunnlag for konklusjonen 

Vi har gjennomført revisjonen i samsvar med International Standards on Auditing (ISA-ene). Våre oppgaver og plikter 

i henhold til disse standardene er beskrevet nedenfor under Revisors oppgaver og plikter ved revisjonen av 

årsregnskapet. Vi er uavhengige av selskapet i samsvar med kravene i relevante lover og forskrifter i Norge og 

International Code of Ethics for Professional Accountants (inkludert internasjonale uavhengighetsstandarder) 

utstedt av the International Ethics Standards Board for Accountants (IESBA-reglene), og vi har overholdt våre øvrige 

etiske forpliktelser i samsvar med disse kravene. Innhentet revisjonsbevis er etter vår vurdering tilstrekkelig og 

hensiktsmessig som grunnlag for vår konklusjon. 

Styrets ansvar for regnskapet 

Styret er ansvarlig for å utarbeide årsregnskapet og for at det gir et rettvisende bilde i samsvar med regnskapslovens 

regler og god regnskapsskikk i Norge. Ledelsen er også ansvarlig for slik intern kontroll som den finner nødvendig for 

å kunne utarbeide et årsregnskap som ikke inneholder vesentlig feilinformasjon, verken som følge av misligheter 

eller utilsiktede feil.  

Ved utarbeidelsen av årsregnskapet må styret ta standpunkt til organisasjonenes evne til fortsatt drift og opplyse 

om forhold av betydning for fortsatt drift. Forutsetningen om fortsatt drift skal legges til grunn for årsregnskapet så 

lenge det ikke er sannsynlig at virksomheten vil bli avviklet. 

Revisors oppgaver og plikter ved revisjonen av regnskapet 

Vårt mål er å oppnå betryggende sikkerhet for at regnskapet til Stavanger arbeiderparti for 2023 som helhet ikke 

inneholder vesentlig feilinformasjon, verken som følge av misligheter eller utilsiktede feil, og å avgi en 

revisjonsberetning som inneholder vår konklusjon. Betryggende sikkerhet er en høy grad av sikkerhet, men ingen 

garanti for at en revisjon utført i samsvar med ISA-ene, alltid vil avdekke vesentlig feilinformasjon. Feilinformasjon 

kan oppstå som følge av misligheter eller utilsiktede feil. Feilinformasjon er å anse som vesentlig dersom den 

enkeltvis eller samlet med rimelighet kan forventes å påvirke de økonomiske beslutningene som brukerne foretar, 

på grunnlag av årsregnskapet. 

For videre beskrivelse av revisorsoppgaver og plikter vises det til https://revisorforeningen.no/revisjonsberetninger. 

Stavanger, 3. februar 2024 

Erga Revisjon as 

 

Øyvind Gjedrem-Gilje 

Statsautorisert revisor 

https://revisorforeningen.no/revisjonsberetninger
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Årsmelding 2023 

Stavanger Arbeiderparti  

Bystyregruppen 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Årsberetning, Stavanger Arbeiderparti. 

Bystyregruppen 2023  

 

2023 var året vi gikk fra å styre byen til å ikke bare miste ordføreren, men miste henne helt til Oslo.  

Det kom litt brått på, men med det enorme valgresultatet vi fikk her i byen, er det ingen grunn til å sakne farten. 

Vi har fått på plass 73 nye listekandidater som skal jobbe med vår politikk de neste fire årene.  

Denne gruppen ble godt kjent gjennom valgkampperioden med skoleringer og sosiale aktiviteter.  

 

Alt ligger til rette for at vi skal kunne lage god opposisjonspolitikk fremover. 

Med ny periode ble det også valgt inn 22 nye bystyregruppemedlemmer. (Vi er igjen tilbake til Bystyre, og har gått 

bort fra Kommunestyret, som det fikk hete i noe år.) Mange av disse er helt nye i politikken.  

Allerede før året var omme hadde nesten alle våre representanter – og langt nede på varalisten, vært oppe på 

talerstolen. Det er særdeles imponerende. Spesielt budsjettmøtet i desember skapte stort engasjement, og med god 

grunn. Det resulterte i mange gode taler, spredt over mange flinke representanter. 

Til tross for at vi ikke lenger styrer byen, lover engasjementet til representantene godt for den kommende perioden.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hovedutvalgsmedlemmer  

Arbeiderpartiets representasjon i de ulike hovedutvalgene var ved utgangen av 2023 som følger:   

Utvalg for helse og velferd: Sverre Uhlving, Ine Haver og Tina Nådland.  

Utvalg for kultur, idrett og samfunnsdialog: Hanne Vasshus og Bjørn Erik Poppe Thorsen  

Utvalg for by- og samfunnsutvikling: Anders Fjelland Bentsen, Sissel B. Fuglestad, Mushrifa Ali Mubarak og Ann Sesilie 

Tekfeldt. 

Utvalg for klima og natur: Hilde Fahret Born, Jonas Gadolin og Maren Songe-Møller. 

Utvalg for byutvikling: Lykke Sofie Dalva Borge, Jofrid Klokkehaug og Charlotte Sørås. 

Utvalg for oppvekst og utdanning: Lotte Hansgaard, Rakeem Mohamed Aliduale og Line Pereira.  

Det skal her nevnes også at utvalgene har hatt svært god hjelp av en dyktig varaliste, enten ved lengre permisjoner 

eller kortere forfall av faste medlemmer. 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dag Mossige er gruppeleder, og Lotte Hansgaard nestleder. Ida Bøe ble valgt til 2. nestleder, og er for tiden i 

permisjon grunnet arbeid utenlands. I tillegg har vi Siv Magrete Gottschalksen Grønhilder som fungerer som 

organisasjonssekretær, og Susann Meling som kommunikasjonsrådgiver. 

Hilde Fahret Born er i mammapermisjon, og som vi alle vet er Kari Nessa Nordtun og Øyvind Jacobsen i Oslo på 

«ubestemt tid».  

Vi har fått gjennom mye god politikk i perioden som gikk, og vi mener utvilsomt byen ble bedre, og varmere, under 

vår styring.  

 

Utvalg for by- og samfunnsutvikling. 

Før valget bestod vår fraksjon av Anders Fjelland Bentsen og Sissel Fuglestad. Etter det gode valgresultatet ble 

fraksjonen utvidet til fire, med Ann Sesilie Tekfeldt og Musrifa Ali som nye medlemmer.  

Utvalg for by- og samfunnsutvikling (UBS) behandler hovedsakelig reguleringsplaner før sluttbehandling i Bystyret. 
UBS er også gatenavnsutvalg, og behandler et lite utvalg byggesaksklager. Utvalget har større saksmengde og høyere 
møtehyppighet enn de øvrige hovedutvalgene. I 2023 var det noe nedgang i antallet saker fra foregående år, men 
utvalget behandlet likevel over 100 ulike saker.  

Blant viktige saker som ble behandlet i utvalget i 2023 var blant annet revidert kommuneplan, områderegulering for 
Paradis og en rekke detaljreguleringer for bolig- og næringsutbygging. Nye Stavanger er en stor jordbruks- og 
landbrukskommune, og UBS har ansvaret for arealsaker knyttet til dette. Det pågår også et større reguleringsarbeid 
knyttet til resterende utbygging av bussveien, hvor UBS er ansvarlig for planbehandlingen.  

Blant sakene som AP har fått gjennomslag for i året som gikk, var blant ansettelsen av en byarkitekt og vern av 
trehusene i Spilderhauggata. 

Utvalg for oppvekst og utdanning. 
I Uou brukte de det siste året i posisjon godt, og fikk gjennomført mange gode tiltak for barn og unge.  
Skolematordningen ble utvidet til å inkludere 22 skoler til sammen, og fikk i løpet av året mange positive 
tilbakemeldinger fra både barn, foreldre og ansatte på skolene. Planen var å utvide ordningen med gratis skolemat til 
å inkludere hele grunnskolen fra 2024, noe som det dessverre ble satt en stopper for etter valget i oktober. 



Vi sørget også for at alle førsteklassinger i Stavanger fikk gå på SFO gratis. Det så vi raskt virkningen av, da 
barnedeltagelsen steg til nærmest 100%. Vi senket også prisene fra 2.-4.klasse.  

Over 100 millioner ekstra til skolene, pluss 43 millioner ekstra til flere fysiske lærebøker, slik at ungene våre kan bli 
bedre lesere, har også vært viktig og riktig pengebruk for oss. 

Utvalget har vært opptatt av barn og unges psykiske helse, og har derfor vedtatt en egen strategi for kommunen om 
dette tema. Det nyopprettede barne- og familiesenteret flyttet inn i nye lokaler i 2023, og dette gir mulighet for bedre 
samordning av tjenestene til barn og familier med lette til moderate psykiske vansker. 

I samsvar med ny barnevernslov, så skal blant annet barne- og familiesenteret avhjelpe barnevernstjenesten med 
mindre alvorlige utfordringer, og barnevernet konsentrere seg om mer alvorlig utfordringer i omsorgssituasjonen. Vi 
fikk vedtatt effektive og mer omfattende tiltak for å hjelpe disse familiene, og som gir barnevernstjenesten mulighet 
til å være mer til stede på hjemmearenaen til familiene. 

Barnevernstjenesten fikk også et blikk på seg utenifra, både fra Statsforvalteren og via en ekstern gjennomgang bestilt 
av bystyret. Det er avgjørende at denne viktige tjenesten fungerer godt, og har tillitt i befolkningen. 

Vi har vært opptatt av skole og barnehage, både med fokus på bemanning og kvalitet i «normalklassen», men også for 
de barna som trenger særskilt tilrettelegging. Vi i Ap tok initiativet til å opprette flere plasser i de avdelingene som 
tilbys særskilt tilrettelagt opplæring (STOLT), da kun halvparten av de som søkte om disse plassene, fikk tilbudet. 

Året har også vært preget av at vi har bosatt mange flyktninger fra Ukraina, som skal få skole- og barnehageplass, og 
hvor også foreldre har rett på norskopplæring. 

 

Utvalg for helse og velferd  

I løpet av forrige periode fikk vi gjennom masse god politikk, som i stor grad påvirket byen vi lever i. 

Vi ansatte 76 husassistenter, fordelt på alle byens sykehjem, og styrket fysio- og ergoterapitjenesten med 4,3 

stillinger. Tannhelseløftet, et ekstraordinært tiltak for de som trenger det, ble gjeninnført. 

Vi vedtok konseptforslaget for å videreutvikle prosjektforslag til både Jåttå sykehjem, med 180 plasser, St Petri 

bofellesskap for eldre og et bofellesskap for personer med nedsatt funksjonsevne i Jåttåvågen. 

Rusrådgivende enheter for alle ble åpnet, og vi etablerte en egen kreftkoordinator. 

Erichstrupsgate 21, på Storhaug, får Verket som fremtidig bruker og prestegården ble vedtatt rehabilitert. Vi er 

midlertid bekymret for det nye flertallets utsettelse av dette viktige prosjektet.   

Prosjektet «Heltidskultur» ble satt i gang, og ett år etter oppstart er det en økning av heltidsansatte: 1,8% totalt, i 
helse og velferd 2,9%, i sykehjem 7,1%. 
 
Vi iverksatte en prøveordning med intern vikarpool i hjemmesykepleien i avdeling Eiganes, der målet var færre nye 
ansikter for beboere og brukere og mer forutsigbarhet og tryggere jobber for ansatte.  
For å gi beboere enda bedre og tryggere hverdager startet vi også opplæringen av 50 ansatte, på ulike sykehjem, i 
ernæringskompetanse. 
 
Det ble også behandlet flere planer. Blant annet: 
Vedtatt handlingsplan for selvmordsforebygging 2023-27- Ingen å miste. 
Temaplan for allmennlegetjenesten og Handlingsplan for personer med demens er sendt på høring. 
 
Utvalg for kunst, idrett og samfunnsdialog 
I forrige periode satset Arbeiderpartiet stort på å bli Norges beste barneby! Mange tiltak ble gjort for å komme dit. 
«Barnas sommer» for eksempel, er et gratistilbud for alle barn. 
Vi ville også sikre og trygge felleskapstilbudene til barn og unge. Derfor utvidet vi åpningstidene til ungdomsklubbene i 
bydelen, slik at ungdommen skal ha trygge steder å «henge», også på lørdagskveldene.  
 



 
Idretten er også viktig for samholdet og tilhørighet. Derfor valgte vi å øke bevilgningene til Stavangers idrettslag med 
én million, noe som er en betydelig økning fra den lenge stillestående driftsstøtten lagene tidligere har fått. Dette er 
på toppen av de 25 millionene vi satte av til oppbyggingen av idrettslagenes anlegg. Mange prosjekter, som har vært 
klare i årevis, fikk endelig støtten de fortjener.  
For å sikre sosial og aktiv deltagelse for alle ville vi også firedoble satsingen på idrettslag i områder med stor del 
innvandrere. 
 
For kunstmiljøet har vi innført nye stipendordninger, økt støtten til kunstskolen, Rogaland kunstsenter og lagt til rette 
for et bachelorstudie innen kunst i Stavanger. 
Det «frie kulturfeltet» har også fått flere millioner ekstra årlig, fordi vi tror at kunstnere kan løfte livskvaliteten til 
innbyggerne våre med jobben de gjør. 
 
Og sist, men ikke minst, vi økte støtten til frivilligheten med over seks millioner kroner. De er verdt hver krone og 
samfunnet hadde ikke klart seg uten.  
 
 
Utvalg for miljø og utbygging  
Gratis buss. Kanskje det største og mest omtalte tiltaket vi gjorde på tampen av vår periode. Det viser hvor seriøse vi 
er på miljøsatsingen. Vi satte av betydelige midler til både klimatiltak og klimafond, og har for eksempel innført støtte 
til kjøp av varmepumpe. Det er også satt av mer penger til trær, blomster og biomangfold, og ikke minst flere og 
tryggere sykkelveier. 
 
Næringslivet blomstret under vårt styre, og Stavanger hadde i 2021 rekord av nyetableringer i kommunen. Vi gikk fra 
tre til 17 ansatte i Stavanger kommunes næringsavdeling slik at kommunen kan være en medspiller i lokalt næringsliv 
og støtte underveis i etableringsfasen. På den måten lykkes flere bedrifter. 
Vi satser hardt på at Stavanger ikke bare skal være oljehovedstad, men energihovedstad, og det gikk virkelig 
ordføreren vår ut og snakket høyt om.  
 
For de som bor i Stavanger var boligløftet viktig for Arbeiderpartiet. Vi styrket startlånordningen med over 100 
millioner slik at flere som mangler egenkapital får muligheten til å kjøpe sitt eget hus.  
Vi innførte også en garantiordning for førstegangsetablerere og vi har vedtatt «leie for eie», slik at det blir lettere å 
komme seg inn på boligmarkedet. 
Dette, sammen med planleggingen av etablererboliger er det mye mer tilrettelagt for nye kjøpere. 
Bunnfradraget ble økt og satsen for eiendomsskatt ble redusert, et tiltak for de som allerede eier bolig. 
 
Vi har også vedtatt å øke andelen Omsorg pluss-boliger for seniorer, fordi vi tror det er noe av løsningen på den 
økende andelen eldre i samfunnet vårt i tiden som kommer.  
 

 

Økonomi 

Økonomien i gruppen anses fremdeles som meget god. 

2023 var et valgår hvor bystyregruppen overførte 2 millioner i valgkampsstøtte til Stavanger Arbeiderparti, som førte 

til økte valgkampkostnader i deres regnskap. 

Dette ga et underskudd i slutten av året på  -347 677, som var betydelig lavere enn forventet. 

Egenkapitalen er 2,3 millioner, noe som er en nedgang fra de 3 millionene vi hadde i fjor. 

Vårt valgkampresultat i 2023 var rekord for Stavanger Arbeiderparti. Vi fikk 23 897 stemmer, noe som utgjorde 32,1 % 

av stemmene, og dermed legger også valgresultatet til rette for en god og langsiktig økonomi. 

 

 

 

 



Valgkamp 

Vi gjorde et knakende godt valg i 2023! Kanskje ikke så rart at vi fikk prisen for årets valgkamp? 

Spesielt valgkampcontaineren, som var betjent mellom 10 til 18 i hverdager + lørdager gjorde at vi fikk gitt god politisk 

informasjon til velgerne, og var til stede for å ta imot spørsmål og ha gode diskusjoner.  

Valgkampbil og buss hadde vi også. Det gjorde oss godt synlige i bybildet, også i bydelene. 

 

 

 

BYS 

Bystyret holdes én mandag i måneden, med tilhørende formøte, og hver onsdag før bystyret samles bystyregruppa 

for å gjennomgå sakene som skal opp på møtet.  

Til disse møtene blir ofte flere enn de faste representantene invitert for å involvere flere, og sikre oss at alle utvalg og 

bydeler blir hørt i saker som påvirker dem. 

Hver mandag har 

gruppeleder og utvalgs – og 

fraksjonsledere et 

morgenmøte der de går 

gjennom ukas saker som skal 

opp i utvalgene, 

kommunalutvalget og 

formannskapet. Dette møtet 

sikrer at alle utvalg vet hva 

som rører seg i de andre 

utvalgene, og sikrer god 

kommunikasjonsflyt. 

Det viktigste interne målet 

for året som kommer er å 

bygge opp kompetansen og 

erfaringen internt i gruppen, 

og å utnytte den store 

styrken som ligger i 

gruppens mangfold, og den 

enkelte representants 

kunnskap og erfaringer.   

 



 

Samtidig vil vi som byens største parti – i en situasjon med et svært skjørt flertall for høyresiden i bystyret – selv i 

mindretall legge mange premisser for politikkutformingen i Stavanger bystyre den kommende perioden. Dette gjelder 

ikke minst innen byutvikling, hvor vi nå i realiteten er i stand til å danne flertall for en mer skånsom, grønnere, og mer 

og innbyggervennlig byutviklingspolitikk.  Samtidig har vi allerede ved flere anledninger klart å splitte det sittende 

flertallet. Det lover svært godt for perioden: Dette blir ingen ørkenvandring i opposisjon.  

 

Dag Mossige,  

Gruppeleder bystyregruppen, Stavanger Arbeiderparti 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Årsregnskap for 2023 

Stavanger Arbeiderparti  

Bystyregruppen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 



Til årsmøte i Stavanger Arbeiderparti Bystyregruppen 

 

Uavhengig revisors beretning 

Uttalelse om revisjonen av regnskapet for 2023 
 

Konklusjon 

Vi har revidert Stavanger arbeiderparti Bystyregruppen sitt årsregnskap for 2023 som viser et underskudd på NOK 

347 677. Årsregnskapet består av balanse per 31. desember 2023, resultatregnskap for regnskapet avsluttet per 

denne datoen og noter til regnskapet, herunder et sammendrag av regnskapsprinsipper. 

Etter vår mening 

• oppfyller årsregnskapet gjeldende lovkrav, og 
• gir årsregnskapet et rettvisende bilde av selskapets finansielle stilling per 31. desember 2023 og av dets 

resultat for regnskapsåret avsluttet per denne datoen i samsvar med regnskapslovens regler og god 
regnskapsskikk i Norge. 

Grunnlag for konklusjonen 

Vi har gjennomført revisjonen i samsvar med International Standards on Auditing (ISA-ene). Våre oppgaver og plikter 

i henhold til disse standardene er beskrevet nedenfor under Revisors oppgaver og plikter ved revisjonen av 

årsregnskapet. Vi er uavhengige av selskapet i samsvar med kravene i relevante lover og forskrifter i Norge og 

International Code of Ethics for Professional Accountants (inkludert internasjonale uavhengighetsstandarder) 

utstedt av the International Ethics Standards Board for Accountants (IESBA-reglene), og vi har overholdt våre øvrige 

etiske forpliktelser i samsvar med disse kravene. Innhentet revisjonsbevis er etter vår vurdering tilstrekkelig og 

hensiktsmessig som grunnlag for vår konklusjon. 

Styrets ansvar for regnskapet 

Styret er ansvarlig for å utarbeide årsregnskapet og for at det gir et rettvisende bilde i samsvar med regnskapslovens 

regler og god regnskapsskikk i Norge. Ledelsen er også ansvarlig for slik intern kontroll som den finner nødvendig for 

å kunne utarbeide et årsregnskap som ikke inneholder vesentlig feilinformasjon, verken som følge av misligheter 

eller utilsiktede feil.  

Ved utarbeidelsen av årsregnskapet må styret ta standpunkt til organisasjonenes evne til fortsatt drift og opplyse 

om forhold av betydning for fortsatt drift. Forutsetningen om fortsatt drift skal legges til grunn for årsregnskapet så 

lenge det ikke er sannsynlig at virksomheten vil bli avviklet. 

Revisors oppgaver og plikter ved revisjonen av regnskapet 

Vårt mål er å oppnå betryggende sikkerhet for at regnskapet til Stavanger arbeiderparti Bystyregruppen for 2023 

som helhet ikke inneholder vesentlig feilinformasjon, verken som følge av misligheter eller utilsiktede feil, og å avgi 

en revisjonsberetning som inneholder vår konklusjon. Betryggende sikkerhet er en høy grad av sikkerhet, men ingen 

garanti for at en revisjon utført i samsvar med ISA-ene, alltid vil avdekke vesentlig feilinformasjon. Feilinformasjon 

kan oppstå som følge av misligheter eller utilsiktede feil. Feilinformasjon er å anse som vesentlig dersom den 

enkeltvis eller samlet med rimelighet kan forventes å påvirke de økonomiske beslutningene som brukerne foretar, 

på grunnlag av årsregnskapet. 

For videre beskrivelse av revisorsoppgaver og plikter vises det til https://revisorforeningen.no/revisjonsberetninger. 

Stavanger, 3. februar 2024 

Erga Revisjon as 

Øyvind Gjedrem-Gilje 

Statsautorisert revisor 

https://revisorforeningen.no/revisjonsberetninger
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Innkomne forslag 
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Valg 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Valgkomiteens innstilling 2024-2025 

 

Innstilling – Nytt styre for Stavanger AP 2024 

Posisjon NAVN Status 

Leder Sissel Fuglestad Ny – 2 år 

Pol. Nestleder Bjørnar Gundersen Ny – 2 år 

Org. Nestleder Marcela Molina Gjenvalg – 1 år 

Kvinnepol. Lykke Sofie Dalva Borge Ny – 2 år 

Seniorpol. Hanne Posch Gjenvalg – 1 år 

Medlemsans. Svein Jone Aadnesen Ny – 2 år 

Styremedlem Arild Berntsen Gjenvalg – 1 år 

Styremedlem Ottar Sandanger Gjenvalg – 1 år 

Styremedlem Jofrid Klokkehaug Ny – 2 år 

1. vara Mubarak Ali Gjenvalg – 1 år 

2. vara Eyovel Ghezai Ny Posisjon – 1 år 

3. vara Jonas Gadolin Ny – 2 år 

 

1 person tiltrer fra AUF 

1 person tiltrer fra bystyregruppen 

 

Valgkomiteen er enstemmig 

 

Valgkomité 2023 

Trygve Meyer - Leder 

Charlotte Sørås 

Marianne Aarre 

Jonas Gadolin 

Henrik van den Hoeven - AUF 

 

 

 

Styrets innstilling til ny valgkomité 2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Innstilling delegater fra Stavanger Ap til årsmøte- og representantskap i Rogaland Ap for 2024: 

 

Innstilling delegater fra Stavanger Ap til Rogaland Ap sitt årsmøte- og representantskap 2024: 

        

Nr Menn Nr Kvinner 

1 Dag Mossige 2 Kari Nessa Nordthun 

3 Anders F. Bentsen 4 Lotte Hansgaard 

5 Arnt-Heikki Steinbakk 6 Ida Bøe 

7 Øyvind Jacobsen 8 Marcela Molina 

9 Jonas Gadolin 10 Sissel B. Fuglestad 

11 Sverre Uhlving 12 Ine Haver 

13 Bjørnar Gundersen 14 Lykke Sofie D. Borge 

15 Svein Jone Aadnesen 16 Maiken Ree 

17 Arild Berntsen 18 Sunniva Bang Larsen 

19 Trygve Meyer 20 Ann Sesilie Tekfeldt 

21 Bjørn Erik Poppe Thorsen 22 Mushrifa Ali Mubarak 

23 Rakeem Mohamed Aliduale 24 Anne Liv Vastveit 

25 Mubarak Ali 26 Hilde Fahret Born 

27 Stian Nevøy 28 Tina Nådland 

29 Thomas Strand Skjæveland 30 Jofrid Klokkehaug 

31 Ottar Sandanger 32 Wenche Kjørstad 

33 Frode Berge 34 Line Pereira 

35 Morten Larsen 36 Charlotte Søraas 

37 Iver Jan Leren 38 Kate Hidle 

39 Bjarte Bøe 40 Hilal Kocaguzel 

41 Jone Laursen 42 Julia Eikeland 

43 Dag Svihus 44 Eyovel Yoseph Ghezai 

45 Roy Inge Nilsen 46 Maren Songe Møller 

47 Terje Rønnevik 48 Benedicte Solaas 

49 Anthony Adebayo Martens 50 Gulale Samiei 

51 Arve Andersen 52 Katrine Willumsen Wærnes 

53 Bjørn Kjetil Fredriksen 54 Henriette Tidemann Aspøy 

55 Aril Bråten 56 Helle Jomaas 

57 Ingve Bøe 58 Berit Moltu 

59 Fitsum Haile 60 Tove Kvamme Kvalevåg 

61 Ømer Demir 62 Rawan Naima 

63 Al Greenall 64 Ronja Kjøstad 

65 Knut Redalen 66 Signe Sirevaag Thorsen 

67 Jan-Kåre Ruud 68 Hedda Korneliussen 



69 Odd Kristian Reme 70 Karoline Aho 

71 Christoffer T. Johnsen 72 Bjørg Sandal 

73 Geir Karlson 74 Olaug Tveit Pedersen 

75 Jon Olav Runestad 76 Vera Britt Sommer 

77 Alexander Strandset 78 Tonje Sandnes Blix 

79 Erling Nordgård 80 Lisbeth Sandnes Da Silva 

81 Finn Harald Sandberg 82 Solveig Nessa 

83  84 Ranveig Isdal Hansen 
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Avslutning 
 

 

 

 

 


